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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 12. 4. 2021 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. 

Macková, prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad 

Informace rektora:   
➢ Rektor na úvod rekapituloval současnou situaci v souvislosti s korona krizí. Nenastal posun, stále 

platí dosavadní opatření, pokud by měla být uvolněna praktická umělecká výuka absolventských 
ročníků od 19. 4., musela by o to rozhodnout vláda dnešním jednání, pravděpodobnější je 
odložení možného termínu tohoto uvolnění na 26. duben.  
Testování zaměstnanců i vybraných studentů probíhá dobře (viz též informace kvestorky), pomoc 
MU s doočkováním věkové skupiny našich zaměstnanců 70+ byla účinná, MU je připravena 
pomoci nám s očkováním dalších věkových skupin, ale doposud nejsou k dispozici vakcíny. 

➢ Předsednictvo České konference rektorů (ČKR) vydalo velmi operativně usnesení, v němž 
podpořilo ministra školství Roberta Plagu, podobné prohlášení vydala i Rada vysokých škol 
(RVŠ) – oboje nesporně přispělo k zažehnání médii signalizované výměny, která by velmi 
komplikovala námi požadované a očekávané uvolňování výuky ministrem podporované. 

➢ Informoval kolegium o zprávě o vykonaného auditu připravenosti vnitřního kontrolního systému 
k čerpání účelových dotací. 

➢ Rektor členy kolegia vyzval k prvnímu zhodnocení nové podoby Občasníku JAMU. Rozvinula se 
delší diskuse:  
Děkan DF Francán se vyjádřil, že po prvním zběžném přečtení nemůže Občasník hodnotit 
obsahově, patrná je změna vizuální, avšak otázkou je zvolený font, kvalita fotek, kvalita tištěného 
textu apod.  
Děkanka HF Willi za fakultu nominovala Danielu Svobodovou, která je připravena spolupracovat 
s Mgr. Marečkem. 
Podle názoru tajemníka DF Vodičky nedošlo po všech jednáních o podobě a formě Občasníku 
k razantnější změně. Měly by se ujasnit cílové skupiny, jimž je Občasník určen a tomu přiměřeně 
uzpůsobit zaměření informací dovnitř školy či na veřejnost. 
Mgr. Mareček průběžně aktivně reagoval na všechny připomínky. 
Rektor uzavřel diskusi s tím, že jde o pracovní hodnocení prvního vydání Občasníku v nové 
podobě. V brzkém termínu by se měla sejít redakční rada – kterou je připraven dle návrhů fakult 
doplnit – aby mohla tyto i další připomínky podrobněji prodiskutovat při přípravě dalšího čísla. 
  

Informace kvestorky:  
➢ Představila plán testování studentů, které je nutností pro zajištění výuky v budoucích dnech a 

týdnech. 
➢ Ukončen nouzový stav. V celku se pro nás nic nemění. Nařízení týkající se výuky platí i nadále. 
➢ Vyjádření kolegia k otevření knihovny – závěr – knihovna zůstane uzavřena veřejnosti.  
➢ Koleje na Astorce stále vystavují poplatek za ubytování – plné kolejné pro ubytované, 

nepřítomným na kolejích se promíjí kolejné nad 1000,-Kč. 
➢ Návrh, který byl rozeslán k odsouhlasení per rollam UR o akreditaci navazujícího magisterského 

oboru Multimediální tvorba – schváleno. 
➢ Projektová dokumentace k rekonstrukci Astorky a auly HF jsme obdrželi, v současné chvíli musí 

být překontrolována. 
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➢ Novela VŠ zákona o změně jména JAMU podepsána prezidentem – JAMU nemá od 1.4.2021 v 
názvu „v Brně“.  

➢ Vláda ČR připravuje Národní plán obnovy (členských státu EU po korona krizi) – nikdo 
nekonzultoval s námi jako VŠ – kvestorka rozešle dokument – VŠ se dotýká kapitoly č. 3 a 4. 

➢ Proděkanka Goliášová vznesla dotaz na testování studentů mimo EU – budou testování na 
kolejích, před vstupem do jakýchkoliv dalších budov JAMU – samy se budou muset zadat 
v kolonce otestovaných v ISu. Testování na Astorce bude pro studenty, kteří nejsou z EU 
vždy ve čtvrtek 9-11 hod dopoledne, v případě potřeby je možno s vedením koleje 
dohodnout jiný termín. 

 
DF:  

➢ Děkan Francán informoval o současném chodu fakulty, který probíhá v mezích současných 
opatření beze změn. 

➢ Kladně hodnotil, že během online festivalu Setkávání/ Encounter překračovaly počty diváků, kteří 
shlédli jednotlivá online vysílaná představení, kapacity hledišť divadelních prostorů, v nichž se 
festival běžně za normálního stavu odehrává. 

➢ Koordinaci CRP za DF bude mít na starosti Mgr. Dědová. 
➢ Doc. Strnad – konkrétněji se zabýval pracovní reakcí studentů na omezení vyplývající 

z omezujících korona opatření. 
 
HF:  

➢ Děkanka Willi referovala o systému fungování HF JAMU od letního semestru. Fakultě se podařilo 
nastavit stabilní systém po celém semestru, který vychází z nařízení MŠMT a interpretuje je tak, 
aby optimálně odpovídali studijním a provozním požadavkům. Z reakcí studentů je vidět, že 
systém funguje. Polovina absolventů již mohla odehrát absolventský výkon, individuální 
konzultace a jejích příprava probíhají dle přísných hygienických pravidel.  

➢ Od 6.4.2021 platí tři-stupňový hygienický koncept, jehož hlavní inovací je elektronická vstupenka 
skrze aplikaci KORONAVIRUS („bez ISu ani krok“). Stejně jak rezervační systém tříd dopředu 
slouží k omezením kontaktů.  

➢ Věda, výzkum a umění: díky mezinárodní vědecké konferenci REJCHA VISIONNAIRE II (9.-
10.4.2021) se Hudební fakulta JAMU dostala do skupiny velmi vlivných a významných vědeckých 
institucí, jakými jsou FF MU, Moravská Zemská knihovna, Bibliothèque Nationale de France, 
IREMUS (výzkumný institut pařížské univerzity Sorbonne). Vnesla jako jediná umělecká vysoká 
škola mezi výzkumnými a vědeckými instituty impulzy z oblasti Uměleckého výzkumu. Ohlasy na 
příspěvky HF JAMU v rámci dvoudenní, intenzivní online-platformy s účastníky ze třech 
kontinentů byly velmi pozitivní. Fakulta se prezentovala streamovaným koncertem, referátem o 
Artistic Research a moderováním panelové diskuze s významnými mezinárodními interprety. 

➢ Rekonstrukce auly – schůze zástupců fakulty a pana ing. Vinklera (13.4.2021) by měla přinést 
definitivní podklady pro vypracování projektu. 

➢ Děkanka informovala o připraveném hygienickým konceptu pro realizaci projektu Martinů 
(Komorní opera) 

➢ Občasník: nabídla vyslání styčné osoby ze strany HF (návrh: D. Svobodová). 
➢ Plán obnovy Evropy: děkanka informovala o diskuzním a informačním fóru pořádaným 

zástupcem hejtmana Jihomoravského kraje, kterého se zúčastnila. 
 

Informace pror. Mackové:  
➢ Oba projekty CRP na kterých pracujeme, jsou vykonávány ve velmi vysoké kvalitě, velice děkuje 

za úžasnou spolupráci studijní proděkany obou fakult.  
➢ V pátek proběhla schůzka s druhým týmem CRP projektu z Plzně – přínosná – směřovala 

k tomu, co se děje opravdu – jak tvořit festivaly i v budoucnu apod., velmi dobrá zkušenost vysílat 
festivaly i online. Přináší i kvalitní záznamy inscenací, které by normálně těžko vznikaly. 

➢ 27.4. proběhne jednání kulatého stolu uměleckých škol, kterého bude účasten i Ivo Mathé. 
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Informace pror. Medka:  
➢ OP JAK – byla získána verze putující ke schválení do Bruselu – pro info bude poslána na fakulty. 
➢ Na VZ 2020 se pracuje –včetně vizuálu. 
➢ NPO – národní plán obnovy – v současné chvíli zatím řeší alokace jen ministerstvo – následně 

budou probíhat konzultace s univerzitami. 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ Sběr RIV – odevzdání MŠMT 14.5. – HF už údaje přišly – velmi potěšujíci jsou publikace vydané 

v AJ v zahraničních redakcích 
➢ Jeden projekt JAMU v soutěži TAČR – ETA byl podpořen – projekt DF; je velmi žádoucí podávat 

další projekty TAČR, GAČR, neboť se jedná významný indikátor kvality výzkumu na JAMU. 
 

Informace pror. Spilky: 
➢ CRP Virtuální mobility – proběhla schůzka ohledně dotazníku mapování současného stavu 

virtuálních mobilit, dotazník byl zaslán na UK, která je koordinátorem KA 2. Fakultám byl zaslán 
návrh studentského dotazníku, případné připomínky je nutné zaslat do 19. 4. na adresu 

 monika.smidlova@osu.cz  
➢ Anglické překlady webu – část překladů je hotova, čekáme na překlady záložky Studium, která 

bude přeložena k termínu 20. 5., na překlad čekají ještě čestné doktoráty a některé dokumenty 
pro Official Desk. Další postup bude koordinován na schůzce prac. skupiny. 
 

Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
➢ Prosí děkany o návrhy aktualizace redakční rady. 

 
Astorka – Bc. Hájková:  

➢ Aktuálně 53 studentům na kolejích, studenti využívají sály k přípravám, testování probíhá 
v pořádku. Využití knihovny - jen 8 studentů v minulém týdnu. 

 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 26. 4. 2021 v 10:30 hod. on-line formou přes MS Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 
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